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Nieuwjaarsboodschap van de voorzitter en de
fractievoorzitter van de SP Haarlem

Beste mensen,
Ik wens jullie allen een gelukkig, sociaal en vooral 
strijdbaar 2016.
Wij zijn de SP. Wij staan voor menselijke 
waardigheid, gelijkwaardigheid en solidariteit. 
Daarom gaan we het komend jaar opkomen voor :
Mensen die op zoek zijn naar betaalbare 
woonruimte, mensen die op de vlucht zijn voor 
oorlogsgeweld, mensen die goede zorg nodig 
hebben.
Zorg die door het huidige neoliberale kabinet steeds 
verder wordt wegbezuinigd.
Daarom zal je ons ook het komend jaar weer 
aantreffen in de buurten, in de instellingen en ook in 
de gemeenteraad.
Over dat laatste geef ik bij deze het woord aan Frits 
Garretsen: 
Beste partijgenoten, 
Het komende jaar gaan wij als fractie vooral de 
nadruk leggen op solidariteit, en dan met name bij 
de zorg. In 2016 wordt onder de thuiszorg publiek 
aanbesteed. Aanbesteding bij publieke 
voorzieningen werkt niet. Altijd wordt er meer op de 
prijs gelet dan op de kwaliteit. Kijk naar het 
aanleggen van een metrolijn in Amsterdam, de Fyra 
of de Waarderhaven. Uiteindelijk blijken de treinen 
niet goed en veilig en zit er meer slib in de 
Waarderhaven dan van tevoren gedacht en moeten 
er vele miljoenen bij.
Ook bij de vorige aanbesteding in de thuiszorg is 
vooral op de prijs gelet en niet op kwaliteit. We 
hebben vooral bij Viva gezien waar dat toe kan 
leiden. De gemeente schat in dat er bij de thuiszorg 
een bedrag van 1 tot anderhalf miljoen overblijft. 
Schandalig, terwijl er al 40% op is gekort en terwijl 
de zorg bedoeld is voor de mensen die het moeilijk 
hebben, die de zorg nodig hebben en het niet zelf 
kunnen betalen. Ook schandalig dat de directeur 
van Viva naar huis gaat met een salaris van 240.000

euro.
Wij willen geen aanbesteding meer. 
Als de meerderheid in de gemeenteraad toch anders
besluit, dan willen wij dat het belang van de cliënten 
en de medewerkers in de zorg voorop staat. De 
medewerkers in de thuiszorg moeten zoveel 
mogelijk in vaste dienst en betaald worden volgens 
de CAO. Cliënten moeten zeggenschap krijgen over 
hun eigen zorg. Het aantal managers moet omlaag 
en hun salarissen moeten binnen de perken blijven. 
Ook in ons midden is, ik geloof voor de eerste keer, 
de burgemeester. Hij heeft gebruik gemaakt van zijn 
laatste kans, want hij gaat weg. Dat betreuren wij. Ik 
weet niet wat hij de eerste acht jaar van zijn 
burgemeesterschap heeft uitgespookt, maar sinds ik
hem meemaak doet hij vaak verstandige dingen. 
Neem nou het alcoholbeleid dat begin 2014 van 
kracht werd. Jongeren beneden de 18 jaar mogen 
geen alcohol meer drinken in openbare 
gelegenheden.
Wat kan je dan als burgemeester doen.  Je kan 
stoer gaan doen, je gedragen als een echte 
Crimefighter. Lokmeisjes inzetten en flinke boetes 
opleggen aan horecaondernemers in wiens zaak 
een minderjarige wordt betrapt op het drinken van 
alcohol.
Koppen in de krant zijn verzekerd. 
Maar nee, onze burgemeester ging naar de 
horecaondernemers toe en zei jongens we hebben 
binnenkort een probleem. Hoe lossen we dat samen
op. En het werd samen opgelost.
Onze burgemeester heeft zowel aandacht voor 
mensen en als voor de rechtstaat, hij lijkt wel een 
SPer.
Kijk tot slot  naar de opvang van vluchtelingen. In 
Haarlem geen toestanden als in Woerden of in 
Steenbergen, ook dat is mede aan hem te danken. 
Veel overleg met de omwonenden. Ook bij de 
Boerhaavekliniek is mede op zijn initiatief een 
omwonendencomité opgericht, waar hij regelmatig 
overleg meevoert.
Ik wens hem veel plezier in zijn nieuwe werkkring 
toe.
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SP stemt in met opvang vluchtelingen 
Boerhaavekliniek.
Op donderdag 17 december 2015 heeft de 
Gemeenteraad van Haarlem besloten om in de 
voormalige Boerhaavekliniek een tijdelijke 
noodopvang voor vluchtelingen te maken. Ook de 
SP heeft hiermee ingestemd omdat het belangrijk is 
dat de gemeente Haarlem helpt om vluchtelingen 
onderdak te verlenen. De SP realiseert zich goed 
dat met het aanwijzen van de voormalige 
Boerhaavekliniek als opvanglocatie er het een en 
ander zal veranderen in deze wijk. Na een kleine 
rondgang in de buurt en naar aanleiding van de 
zorgen die werden geuit tijdens de bijeenkomst op 2 
december heeft de SP aan de gemeenteraad een 
aantal voorstellen gedaan om de opvang voor 
iedereen zo soepel mogelijk te laten verlopen. 
Zo is in het voorstel van de burgemeester 
opgenomen dat er een veiligheidsplan komt en is 
nog eens benadrukt dat de opvang van maximaal 
450 vluchtelingen voor maximaal een jaar zal zijn.
Op voorstel van de SP wordt er bij het Centraal 
Orgaan Asielzoekers met klem aangedrongen om 
vooral gezinnen te plaatsen, omdat dit beter past bij 
de samenstelling van de buurt. Ook willen wij 
voorkomen dat gezinnen met kinderen van 
crisisopvang naar crisisopvang van worden gestuurd
terwijl zij in de Boerhaavekliniek langer dan 72 uur 
kunnen verblijven.De SP vroeg in te stemmen met 
het naar voren halen van onderhoud, het vergroten 
van de sociale veiligheid, meer speelvoorzieningen 
in de buurt en afspraken over voldoende activiteiten.
De burgemeester was bereid deze motie uit te 
voeren en zegde onder meer toe de 
veiligheidssituatie goed in de gaten te houden.
Fractievoorzitter Garretsen: ,, De SP heeft er 
vertrouwen in dat onder deze voorwaarden de 
opvang een succes wordt, maar houdt de boel 
scherp in de gaten. Er zijn harde afspraken, en die 
moeten wel worden nagekomen.
De vluchtelingencrisis maakt de onderhuidse onrust 
in onze samenleving zichtbaar. Er wordt – door 
professionals en vrijwilligers  - hard gewerkt om 
opvang te organiseren, maar tegelijk groeit het 
onbehagen in de samenleving. Miljoenen mensen 
zijn op de vlucht uit Syrië. Het overgrote deel van 
hen – meer dan 90% - wordt opgevangen in 
buurlanden. Maar de kampen zijn vol en de 
leefomstandigheden erbarmelijk. De SP vindt het 
terecht dat ook Nederland dan opvang aanbiedt. 
Omdat we staan voor solidariteit en omdat je 
mensen niet op straat laat slapen. Het kabinet kiest 
op dit moment voor grootschalige opvang. 
Duizenden mensen op één locatie zijn daarbij geen 
uitzondering. De SP kiest daar niet voor. 
Kleinschalige opvang zorgt immers voor meer 
draagvlak onder de bevolking en minder incidenten. 
Bovendien houd je  zo meer rekening met de grootte

van een dorp of een wijk.  
De onrust onder de bevolking komt ergens vandaan.
Mensen willen graag solidair zijn, maar veel mensen
hebben het gevoel dat ze jaar in jaar uit de klappen 
van de crisis hebben opgevangen. Zij zien dat 
ouderen niet meer terecht kunnen in 
verzorgingshuizen en woningzoekenden al jaren 
wachten op een sociale huurwoning terwijl anderen 
voorrang krijgen.
Mensen zijn die sociale afbraak meer dan zat. Juist 
daarom wil de SP de voorzieningen voor álle 
mensen in Nederland verbeteren. We moeten 
mensen niet tegen elkaar uitspelen, maar problemen
oplossen en voorzieningen zoals zorg en 
huisvesting verbeteren. Dat betekent dat we meer 
sociale huurwoningen moeten gaan bouwen en 
moeten investeren in goede en betaalbare zorg voor
iederéén die dat nodig heeft.
Sociale voorzieningen die we juist nu zo hard nodig 
hebben, zijn door het kabinet Rutte-Asscher 
afgebroken. De zorg wordt voor veel mensen 
onbetaalbaar en werkloosheid blijft hoog. Die 
problemen wijten wij niet aan mensen die vluchten 
voor oorlog, maar wel aan de bezuinigingspolitiek 
van het kabinet Rutte-Asscher.  De SP wil 
investeren. In de zorg, in werk en in woningen. Zo 
gaan wij deze crisis te lijf.
De echte oplossing voor het vluchtelingenprobleem 
ligt niet in Nederland, maar daar waar het conflict is. 
Alleen een politieke oplossing voor Syrië voorkomt 
dat meer mensen op de vlucht slaan. Laten we daar 
aan werken, in plaats van meer bommen op dit 
kruitvat te gooien. Het gesleep met mensen moet 
stoppen. Dáár, in de buurlanden van oorlogslanden 
door betere en meer opvang en híer door mensen in
kleinschalige voorzieningen op te vangen. De 
menselijke waardigheid moet daarbij altijd voorop 
staan. Zo wil de SP de opvang van vluchtelingen 
menselijk maken en het draagvlak voor opvang 
onder de bevolking behouden:

1. Maak opvanglocaties kleinschaliger. Houd 
rekening met de grootte van een dorp of wijk

2. Geef bewonerscomités inspraak in hoe de 
opvang eruit komt te zien.

3. Verbeter voorzieningen die overbelast raken
zoals openbaar vervoer en kwalitatief 
hoogwaardig (mobiel) internet.

4. Laat asielzoekerscentra gebruik maken van 
het lokale bedrijfsleven, zodat opvang 
iedereen ten goede komt.

5. Zorg ervoor dat gemeenten allemaal 
evenredig bijdragen. Zorg dat ook 
gemeenten met rijke inwoners 
opvangplekken aanbieden

6. Houd voor toekomstige situaties 
reservecapaciteit voor (tijdelijke) opvang 
achter de hand.
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